

Protokoll styrelsemöte
Fjällhöjdens samfällighetsförening
14 september 2023

Närvarande:

Jimmy Ämtö (ordf)

Jonas Aaslund (kassör)

Christian Arvidsson (ledamot)

Anna Thunman (suppleant, sekreterare under detta möte)

Bernt Nodler (TK)

Anmält frånvaro:

Magnus Erksam (sekr)

Sören Eriksson Stråle (ledamot)

Johanna Landgraff (suppleant)

Max Hansen (TK)

1. Val av justerare

Christian Arvidsson valdes till justerare.

2. Godkännande av föregående protokoll

Föregående protokoll godkändes och lades till handlingarna.

3. Träd

3.1. Björken bakom B80

Den döda björken bakom B80 ska fällas och det kommer göras av Kjell, B80.

3.2 Tallen bakom B50

Önskemål har kommit in om att fälla tallen bakom B50. Den skräpar ner och kottar faller från den, enligt boende.

Boende har meddelat att en motion kommer att skickas in till årsmötet. Styrelsen avvaktar motionen och årsmötets beslut.

4. Snöröjning

Vi har i år skrivit kontrakt med Bo H Granholm entreprenad, som vi tidigare anlitat.

5. Garage

5.1 Garagegrupp

Styrelsen vill att en garagegrupp ska bildas så att allt kring byggandet av nya garage kan hanteras där. Styrelsen har efterlyst personer till denna grupp tidigare, men ingen har hittills anmält sig. Gruppen bör innehålla ca 5 personer. Det är av stor vikt att några frivilliga anmäler sig till denna grupp så att arbetet kan sätta igång. Anmälan görs till styrelsen.

5.2 Parkering på gatan

Styrelsen påminner om att det är förbjudet att parkera på gångvägarna i området. Det är lätt att man står i vägen för blåljuspersonal eller att andra boende blir inparkerade i sina garage.

6. Vattensystemet

Några boende i området har uppmärksammat styrelsen på att systemet inte fungerar som det ska. I ett fall har det växlat mellan varmt och kallt och i ett annat fall är trycket väldigt lågt.

Styrelsen föreslår att man kan kolla upp sin blandare samt att man kan gå ner i grunden och motionera de egna ventilerna.

7. Punkter från förra styrelsemötet

7.1. Elstöd

Pågående.

7.2. Container till städdagar

De är beställda. 2 st som vanligt.

7.3.Kontroll av elanslutningar och Armaturer på tvättstugan

Jonas har pratat med en elektriker som han ska träffa, så båda punkterna är pågående.

7.4.Anläggningsbeslut

Magnus är inte närvarande så punkten följer med till nästa möte.

7.5.Studsmattan på samfällighetens mark

Styrelsen påminner om att studsmattan ska tas bort från samfällighetens mark.

8. Övriga frågor

- Eken vid B52 har långa grenar som slår emot fasaden och den bör beskäras. Trädgruppen får se över detta och se hur det kan lösas på bästa sätt.
- En fråga har kommit in angående trädgruppens uppgifter och hur samarbetet mellan trädgruppen och styrelsen ska vara. Styrelsen diskuterade detta och kom fram till att trädgruppen själva kan komma överens när de ska ses och gå igenom föreningens trädbestånd. Sen meddelas styrelsen vad de kommit fram till. Trädgruppen fattar inga beslut utan att styrelsen kontaktas.

9. Mötet avslutas

Ordförande förklarade mötet avslutat.

Anna Thunman

Mötessekreterare

Jimmy Ämtö

Mötesordförande

Christian Arvidsson

Justerare
